
Årsrapport	  for	  kommunestyregruppen	  Hammerfest	  AP	  2017	  
	  

Kommunestyret har behandlet 124 saker i 2017. Det har vært avholdt 11 møter. 
Arbeiderpartiet har 20 av 29 representanter i kommunestyret. Disse er: 

Alf E. Jakobsen, ordfører, Marianne S. Næss, varaordfører, Tarjei Jensen Beck 
(t.o.m. 09.11.17), Tom- Kristian Tommen Hermo, Jonas Valle Paulsen, Kurt Methi, 
Berit Hågensen, Anne-Mette Bæivi, Andreas Gamst, Elin Mølmann Holmgren, Maria 
Therese Reite Nilsen, Eva Gebhardt Sjøtun, Tone Jæger Karlstad (t.o.m. 09.02.17), 
Haldis Olsen, Karl- Tore Andersen, Wendy Hansen, Heidi Marie Mauno Sletten, 
Alejandro Vargas Moleres, Chris Alexander P. Jørgensen, Christian Bergeton 
Klaussen, Mauritz Christian Nyberg (f.o.m. 09.02.17), Rosel Olsen (f.o.m 09.11.17) 

Vararepresentanter:  

Astrid Gaup Skancke, Stig Ole Pedersen, Stein Wiggo Olsen, Leif Arne Asphaug- 
Hansen, Roman Fredriksen, Liv Ada Lorentzen, Ørjan Pedersen, Arne Dahl Nygaard, 
Gunn Ingrid Sebergsen, Solbjørg Henny Mikkelsen, Ulf Terje Eliassen, Kristine 
Boland, Ida Johannessen, Linn Tørseth Nilsen, Ledig 

Endringer i løpet av 2017:  
Tone Jæger Karlstad (AP) fikk innvilget fritak, nytt fast medlem Mauritz Christian 
Nyberg (AP) – kommunestyrevedtak 09.02.17. Ida Johannessen (AP) velges som 
nytt varamedlem – kommunestyrevedtak 16.03.17.	  	  
Lillian Lindstrøm (AP) flyttet fra kommunen, Linn Tørseth Nilsen velges som ny 
vararepresentant for AP – kommunestyrevedtak 09.11.17. Tarjei Jensen Beck fikk 
midlertidig permisjon og Rosel Olsen rykker inn som midlertidig fast representant – 
kommunestyrevedtak 09.11.17 
 
Viktige saker i 2017 har vært: 

• Revidering av tematisk kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2016-
2023 og handlingsprogrammet 2016 - 2019 2. gangs behandling 

• Hovedplan vann og avløp 2017 - 2022 - sluttbehandling 
• Virksomhetsplan – vei 
• Intensjonsavtale mellom Finnmarkssykehuset, UiT og Hammerfest kommune 
• Fiskerihavneinvesteringer - flytebrygger / liggekaier Fuglenes og Forsøl 
• Ren Havn - prosjektplan, tiltak, organisering, kostnader og 
• finansieringsmodell 
• Budsjett og økonomireglement 
• Reglement for Hammerfest kommunes finansforvaltning 
• Tiltaksplan for vedlikehold av kommunale bygg perioden 2017 til 2020 
• Handlingsplan mot vold i nære relasjoner 
• Folkehelseplan 2017-2020 



• KS-rapporten om hjemme- og institusjonstjenesten i Hammerfest kommune 
• Hammerfest havn KF - kjøp av Nissen-kaia 
• Kommunereformen - fullmakt og myndighet til interimnemd og fellesnemd 
• Helse og omsorg - kapasiteter i boliger og institusjon fram til 2030 
• Leirvika - disponering av kommunale eiendommer 
• Kvalitetsplan for barnehage og skole 2017-2021 
• Kvalitetsmelding for Hammerfestskolen 2016 
• Lopphavet marine verneområde – høringsuttalelse 
• Sluttbehandling av områderegulering med KU for Strømsnes og Akkarfjord 
• Forslag til planprogram for rullering av kommunens arealplan 2017-2027 
• Årsmelding Hammerfest Ungdomsråd 2016 – 2017 
• Kommunereformen - fellesnemd og andre utvalg - størrelse og 

sammensetning 
• Kontrollutvalgets Årsmelding 2016 
• Arbeidsmarkedstiltak - Arbeid til alle og Kommunens heltidskultur 
• Høring - forslag til partnerskapsavtale/ vedtekter for Verdensarvråd for 

verdensarven Struves meridianbue 
• Rulleskianlegg i Reindalen - kostnader og finansiering 
• Hammerfest Arena – Utomhusanlegg 
• Høringsuttalelse til konsekvensutredning for Johan Castberg-feltet 
• Prosjekt - interkommunalt brann- og redningsvesen 
• Lokal forskrift for helse- og omsorgstjenester i Hammerfest kommune 
• Områdeutvikling i Leirvika 
• Kommunale vigsler 
• Rv 94 - parsell 9 til sluttbehandling 
• Gebyr og avgiftsregulativ 2018 - Hammerfest kommune 
• Økonomiplan 2018 - 2021 - budsjett 2018 - Hammerfest kommune 

Tertialrapporter fra kommunen og foretakene, høringer og en rekke andre saker er 
også behandlet. Fullstendig oversikt finnes på Hammerfest kommunes hjemmesider, 
under Politikk og lokaldemokrati, Innkallinger og protokoller.  

Kommunestyregruppen fungerer godt. Ordningen med saksordfører fungerer fint, og 
gjør blant annet at flere tar ordet under kommunestyremøtene. Oppmøte i 
gruppemøtene kunne vært bedre, tidvis er det stort forfall.  

Legger ved notatet «Huskeliste for oss som er kommunestyrerepresentanter for 
Hammerfest Ap», som en orientering. Dette har vært behandlet i 
kommunestyregruppen høsten 2017.  

Hammerfest 18.01.18 

Marianne Sivertsen Næss 

Gruppeleder 


